
OBECNÝ ÚRAD DRIENOV 
 

Z Á P I S N I C A 

zo 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Drienove konaného dňa 

11.9.2023 

 

Na zasadnutí boli prítomní: 

1. Poslanci obecného zastupiteľstva: Mgr. Ľudmila Cviková,  Daniel Kolesár, Samuel Korem, 

Mgr.  Pavol Sosa, Ing. Peter Sosa, Mgr. Danica Tomčová, Jozef Tomko, Ing. Michal 

Gimerský, JUDr. Veronika Muška 

3. Občania podľa prezenčnej listiny 

1.Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvorila zástupkyňa starostu obce Mgr. Danica Tomčová, ktorá všetkých 

privítala. Prítomných bolo všetkých  9 poslancov a hlavná kontrolórka obce Mgr. Jana 

Dzuricová. Zo zasadnutia OZ sa ospravedlnil Starosta obce Mgr. Peter Tomko zo zdravotných 

dôvodov. 

 

Schválenie programu rokovania OZ, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Zápisnicu z dnešného OZ spracuje Mgr. Danica Tomčová a overovateľmi zápisnice  budú 

Samuel Korem a JUDr. Muška. 

Prítomným bol predložený nasledujúci program OZ podľa pozvánky: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Zriadenie komisie pre miestne referendum o výstavbe Zariadenia na energetické 

zhodnocovanie komunálneho odpadu v k.ú. obce Drienov 

3. Rozpočtové opatrenie 1/2023 

4. Záver 

 

Poslanec Ing. Peter Sosa pripomienkoval bod číslo 3, kde malo byť uvedené Rozpočtové 

opatrenie 3/2023 a tiež žiadal o doplnenie do programu aj Rôzne, Diskusiu a Vystúpenie 

obyvateľov obce. Tieto body programu neboli ani na poslednom zasadnutí OZ. Informoval sa 

tiež, či bude ešte do konca septembra zvolané OZ. 

Mgr. Tomčová poznamenala, že posledné OZ bolo zvolané iba z dôvodu referenda a z tohto 

dôvodu dané body neboli. Navrhla, aby tieto body boli v programe na najbližšom OZ. 

Hlavná kontrolórka obce tiež navrhovala zvolanie zastupiteľstva v septembri, nakoľko chce 

predložiť správu a odchádza na liečenie.   

Mgr. Tomčová povedala, že po vzájomnej dohode bude zvolané riadne OZ do konca 

septembra so všetkými bodmi podľa rokovacieho poriadku. 

Ing. Peter Sosa požadoval zaradiť do programu aspoň bod Rôzne, lebo chce informáciu 

ohľadom projektu starých šatní. Prítomní s touto požiadavkou súhlasili. 

 

Uznesenie č. 55/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program  rokovania OZ, určenie zapisovateľa 

a overovateľov zápisnice. 

 

Hlasovanie: Za – 8   Proti – 0    Zdržal sa – 0  

Uznesenie bolo schválené. 



Program bol nasledovný: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Zriadenie komisie pre miestne referendum o výstavbe Zariadenia na energetické 

zhodnocovanie komunálneho odpadu v k.ú. obce Drienov 

3. Rozpočtové opatrenie 3/2023 

4. Rôzne 

5. Záver 
 

 

2.Zriadenie komisie pre miestne referendum o výstavbe Zariadenia na energetické 

zhodnocovanie komunálneho odpadu v k.ú. obce Drienov 

Mgr. Tomčová ďalej povedala, že na poslednom OZ poslanci zobrali na vedomie petíciu, 

ktorá bola doručená na podateľňu OcÚ a určili dátum miestneho referenda na deň 30.9.2023. 

Keďže je potrebné ešte schváliť počet okrskov a komisiu, je potrebné, aby sa poslanci dohodli 

a prijali k tomu uznesenia. Mgr. Tomčová následne oslovila poslankyňu JUDr. Mušku, či 

chce k tomu niečo povedať.  

JUDr. Muška povedala, že už má mená piatich členov, ktorí prejavili záujem byť v komisii. 

Ich mená budú predložené na OcÚ po dnešnom OZ.  
 

Uznesenie č. 56/2023 

OZ v Drienove  schvaľuje jeden volebný okrsok pre miestne referendum. 
 

Hlasovanie: Za – 8   Proti – 0    Zdržal sa – 0  
 

Uznesenie bolo schválené. 

 
 

Uznesenie č. 57/2023 

OZ v Drienove  zriaďuje päťčlennú komisiu pre miestne referendum a jej prvé stretnutie 

určuje najneskôr do 14.9.2023. 
 

Hlasovanie: Za – 8   Proti – 0    Zdržal sa – 0  
 

Uznesenie bolo schválené. 

 

3.Rozpočtové opatrenie 3/2023 

Ďalší bod programu sa týka úpravy rozpočtu, na výdavky spojené s referendom. Poslancom 

bol predložený návrh uznesenia s úpravou rozpočtu vo výdavkových položkách. Je to 

rozložené do dvoch položiek, jedna je na tlač materiálov a druhá položka na ostatné veci 

spojené s referendom. Spolu je to 3 000,-€. 

Poslanci následne navrhli úpravu rozpočtu na 2 000,-€. V obidvoch položkách po 1 000,-€. 
 

Uznesenie č. 58/2023 

 Obecné zastupiteľstvo v Drienove schvaľuje úpravurozpočtuobcenarok 2023 

v zmyslerozpočtovéhoopatrenia č. 3 vo výdavkovýchpoložkách: 

Položka 

• Príjmy : 

• Bežný rozpočet:                         1 733 110,- € 

• Kapitálový rozpočet:                    997 910,- € 



• Finančné operácia:                       530 008,- € 

 

Príjmy spolu:                                           3 261 028,- € 

• Výdavky: 

• Bežný rozpočet:                          1 682 744,- € 

• Kapitálový rozpočet:                  1 484 117,- € 

• Finančné operácie:                           14 147,-  

 

Výdavky spolu:                                           3 181 008,- € 

 

Úprava - výdavky: 

1.3 OcÚ-všeobecné výdavky 637004:  Schválený rozpočet:   42 000,-€ 

 Úprava rozpočtu: - 2000,- € 

 Rozpočet po úprave:   40 000,- € 

 

1.3 Referendum obce- všeob. materiál 633006:       Schválený rozpočet:    0,00 € 

 Úprava rozpočtu:  +   1 000,- € 

 Rozpočet po úprave:   1 000,- € 

 

 

1.3 Referendum obce- všeob. služby 637004:          Schválený rozpočet:    0,00 € 

 Úprava rozpočtu:  +  1 000,- € 

 Rozpočet po úprave:   1 000,- € 

 

 

Hlasovanie: Za – 8   Proti – 0    Zdržal sa – 0  
 

Uznesenie bolo schválené. 

 

4.Rôzne 

• Ing. Peter Sosa vyjadril obavy, že nám ujde jeden termín, čo sa týka projektu na 

obnovu starých šatní na miestnom ihrisku. Projekt bol cez Slovenský futbalový zväz, 

kde je dotácia pre obec vo výške 10 000,-€. Doposiaľ nie sú známe výsledky 

z verejného obstarávania. Navrhol požiadať Slovenský futbalový zväz o predlženie 

termínu do konca roka. Nie sú to europeniaze, tak by sato mohlo podariť. Ďalej 

poznamenal, že stále mu chýba kvalitná komunikácia a informovanosť. Týka sa to aj 

napríklad projektu ,,traktor“, kde bolo ukončené verejné obstarávanie a starosta to 

neoznámil. Ktomuto tvrdeniu sa pridala aj JUDr. Muška, že poslancov zaujíma, či 

odhlasované projekty prešli a zaujíma to aj občanov. Tiež by uvítala posun informácii. 

Poslanci navrhli, aby starosta obce do 14.9.2023 podal žiadosť na Slovenský futbalový 

zväz o predlženie lehoty. 

• JUDr. Muška sa informovala, ako to je s tlačou hlasovacích lístkov a obálok, kto to má 

na starosti. Mgr. Tomčová povedala, že nemá vedomosť, ako je to s tlačou. 

Oznámenia o referende boli občanom zaslané a ostatné veci rieši pani Klapková. 

JUDr. Muška ďalej informovala, že je potrebné informáciu o referende vyhlásiť aj 

v miestnom rozhlase a ďalej to bude iniciovať cez FB. Bolo by možno dobré vytlačiť 

aj letáky, prípadne zorganizovať verejné stretnutie, aby ľudia mali tú vedomosť 



a prišli na referendum.Ďalej sa JUDr. Muška chcela vyjadriť k udalostiam, ktoré sa 

diali počas jej dovolenky v zahraničí. Vyjadrila svoju nespokojnosť v komunikácii 

s obecným právnikom JUDr. Staroňom, ktorého kontaktovala po doručení listu, ktorý 

vypracoval v mene obce. Mrzí ju, že obcou bolo dopustené, aby lehota na prípravu 

referenda bola 60 dní. Stále bolo hovorené, že referendum by sme chceli 30.9.2023. 

Touto lehotou sa dátum kľudne mohol posunúť do polovice októbra. Bude navrhovať 

zmenu obecného právnika. Máme JUDr. Jurčovú, ktorá rieši Rokovací poriadok 

a vypracováva VZN, môže pre obec robiť aj ostatné služby. Ďalej sa JUDr. Muška 

vyjadrila aj k otvorenému listu, ktorý napísala Mgr. Tomčová. Povedala, že je stále 

v kontakte s médiami a je pre nás prospešné ak sa vytvorí mediálny tlak. Preto ju mrzí 

nepríjemný rozhovor s pánom starostom ohľadom médií. Ďalej podotkla na 

dezinformácie v otvorenom liste, že poslanci Korem, Kolesár a Mgr. Tomčová neboli 

oslovení, z toho dôvodu, že JUDr. Muška nedisponuje ich telefónnymi číslami. 

K tomu Mgr. Tomčová povedala, že to stačilo tam napísať, že týchto poslancov 

nebolo možné kontaktovať. Ďalej JUDr. Muška povedala, že keď Mgr. Tomčová so 

starostom obce navštívili obecného právnika, nemali dovoliť, aby tam bola 60dňová 

lehota. K tomu Mgr. Tomčová povedala, že so starostom doniesli podklady JUDr. 

Staroňovi, informovali ho o petícii a povedali, že to chcú riešiť tak, aby to bolo 

v súlade so zákonom. Aby sa nič nepokazilo, aby to všetko bolo tak, ako to má byť. 

Ďalšia vec, ktorú vytýkaš je 60dňova lehota. Dodržal starosta 60dňovú lehotu?  

JUDr. Muška povedala, že nie, lebo dala žiadosť na zvolanie zastupiteľstva. Mgr. 

Tomčová povedala, že zastupiteľstvo sa riešilo ešte pred podaním žiadosti, je tu pani 

kontrolórka, ktorá o tom vie, len sa hľadal termín. 

Ďalej sa Mgr. Tomčová vyjadrila k stretnutiu starostov s médiami a paralelnému 

stretnutiu pre bývalou kafilériu. Ako je možné, že vraj bolo dohodnuté stretnutie 

s poslancami a nie všetci poslanci o tom nevedeli. Ing. Peter Sosa k tomu povedal, že 

on sa rozprával s pánom Mackom, že je stretnutie starostov a následne sa s ním chcel 

stretnúť. K tomu Mgr. Tomčová povedala, že na FB mal napísať, že bolo dohodnuté 

stretnutie s ním a nie s poslancami. Následne komunikácia na túto tému bola ukončená 

a Mgr. Tomčová povedala, že si stojí sa všetkým, čo bolo napísané v otvorenom liste. 

• Mgr. Dzuricová navrhla dátum ďalšieho OZ na 2.10.2023 o 18.00 hod., kde sa môže 

hneď vyhodnotiť referendum. 

• JUDr. Muška poďakovala Mgr. Cvikovej a všetkým organizátorom za prípravu Vatry 

2023. Podotkla tiež, že je pre ňu nepochopiteľné, že nebola zaplatená elektrina 

a pripojenie. Na poslednú chvíľu sa muselo riešiť náhradné pripojenie. Mgr. Tomčová 

k tomu to povedala, že bolo požiadané o krátkodobé pripojenie na odber elektriny, ale 

starostovi bola podsunutá nesprávna informácia a bohužiaľ sa to nezrealizovalo. 

Musel to schváliť nejaký pán z elektrárni, ale nebolo možné sa s nim spojiť. 

• Mgr. Cviková ďakovala za pomoc hlavne Vladovi Tomčovi a Marošovi Cvikovi, ktorí 

do neskorého večera pomáhali s pripojením elektriny. Odberné miesto je pripravené, 

tak chcela poprosiť, aby sa to dalo do poriadku do ďalšej akcii. Tiež sa prikláňa 

k názoru, či je potrebné, aby obec mala dvoch právnikov. Mgr. Tomčová sa k tomu 

vyjadrila s konštatovaním, že nevie či podá správnu informáciu, ale JUDr. Jurčová 

pripravuje rokovacie poriadky a nemôže robiť všetky veci pre obec. 

• Ing. Peter Sosa navrhol hlavnej kontrolórke Mgr. Dzuricovej schváliť navýšenie 

úväzku. Mgr. Dzuricová povedal, že nech sa to prejednáva na ďalšom zastupiteľstve. 

• Mgr. Cviková ešte poznamenala, že tiež požaduje zlepšiť  vzájomnú komunikáciu. 

Konštatovala, že žiaden z poslancov si nesplnil povinnosť predložiť návrhy k Plánu 



hospodárskeho rozvoja obce, aby sa to doplnilo. K tomu JUDr. Muška povedal, že už 

je to uzavreté. Ing. Peter Sosa citoval zo zápisnice z OZ konaného dňa 07.02.2023 

pani kontrolórka pripomenula tento plán (PHRO), pán starosta vtedy navrhol pracovné 

stretnutie s pánom Štofanom a s pani Štofanovou. Tam sme si mali pripraviť čo by 

sme chceli , aby sa v obci urobilo.. Toto stretnutie nebolo. 

• Ing. Gimerský sa informoval ohľadom poďakovania bývalej riaditeľke školy. Mgr. 

Tomčová povedala, že na ukončení školského roka bolo poďakované pani riaditeľke 

a dohodli sme sa, že ju pozveme na OZ.  

• JUDr. Muška ešte povedala, že sa rozprávala s riaditeľkou školy, že kamery sú 

funkčné, ukladá sa to všetko na úložisko. Pán Arvay informoval, že sú potrebné ešte 3 

– 4 kamery, aby bolo všetko zachytené. Tiež bola prednesená požiadavka zo strany 

školy, aby úložisko bolo aj v budove školy. 

• Poslanec Jozef Tomko v závere oznámil prítomným, že sa po dlhom zvažovaní 

rozhodol vzdať svojho mandátu. Poďakoval všetkým za spoluprácu, voličom za 

podporu. Urobil tak na základe zdravotných problémov, ktoré má a bode dlhodobo 

práceneschopný.  Mgr. Tomčová povedala, že to nie je nová informácia, ale mal ešte 

čas na premyslenie. Poďakovala mu za spoluprácu, tiež aj ostatní poslanci a popriali 

mu skoré uzdravenie. 

5.Záver. 

V závere Mgr. Tomčová poďakovala všetkým za účasť a popriala všetkým ešte pekný večer. 

Zasadnutie OZ ukončila. 

 

 

 

V Drienove: 18.9.2023       Mgr. Peter Tomko 

starosta obce 

 

 

Zapísala: Mgr. Danica Tomčová 

 

 

 

Overovatelia : 

JUDr. Veronika Muška ............................... 

 

Samuel Korem ........................................... 

 


